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Tilstede: AM, BR, PH, BR, NWL, MR, Katja, Mette, Jan, Jane, Annette. 

Ordstyrer: 

Referent: Mikael 

Julemad: Skolen. 

 

▪ Nyt fra formanden. 

Mette orienterede om skolebestyrelsernes landssammenkomst. Indholdet var bl.a. kva-

liteten af folkeskolen, samt workshops med ideer til projekter til dagligdagen på skoler-

ne. 

▪ Nyt ledelsen. 

Per orienterer bl.a. om ny udendørsbelysning, årets julegudstjeneste den 19.12, klippe-

klistredagen 1.12, træfældning ved gymnastiksalen. Banderne på fodboldbanerne skal 

udskiftes og kunne med fordel betales vha. fonde eller sponsorer. Skolebestyrelsen ar-

bejder videre med ideen. Næste år ser det ud til at der vil starte mellem 19-22 elever i 

kommende børnehaveklasse. Elevtallet på Årby skole er flot. Vi har 173 elever, hvilket 

er det højeste elevtal af skolerne som går fra 1-6 klasse i kommunen.  

▪ Nyt fra sfo. 

Sfo1 er glade for det nye lokale, som de har fået alene, eftersom de ikke længere deler 

lokale med 0. klasse. Der arbejdes på en ny struktur med tydeligere værkstedspædago-

gik og forhåbentlig brug af Årby Hallen, jf. DGI-profil. Sfo2 er faldet godt til i de nye lo-

kaler og har fået etableret køkken.  

▪ Nyt fra elevrådet. 

Ikke tilstede. 

▪ Økonomi (Bilag). 

 

▪ Skolemadpakkeordning? 

Annette orienterer om ordningen fra Rynkevang, som ikke giver skolen ekstra admini-

stration. Skoleboden vil være ked af konkurrencen, hvorfor vi ikke vælger ordningen 

denne gang, da der ikke har været stor efterspørgsel. 

▪ Møde med forældre om 4. årgang. 

Per orienterer kort om forløbet og om ansættelse af en ny lærer til klassen.  

▪ PCB renovering afsluttet. 

Slutgennemgang gennemført og sagen er afsluttet med positive målinger. 

▪ Synlig læring – fælles mål (Bilag). 

Mikael præsenterer målene for den synligt lærende elev. 

▪ DGI idrætsprofil skole. 

Sidste modul i januar. Vi arbejder med åben skole og har kontaktet bl.a sejlklubben, 

golfklubben mm. I Årby emneuge 2018 vil vi fejre certificeringen med aktiviteter mm.  

▪ AKT ordningen (Bilag). 

Der ansøges om deltagelse i inklusionsprojektet "plads til mangfoldighed", AKT-teamet 

fungerer godt og arbejder med bl.a. at fordele støtteressourcer i klasserne ud fra læ-

rernes ansøgninger. 

▪ Kvalitetsrapporten, trivselsmåling og nationale test. 

Per orienterer om det igangværende arbejde med Kvalitetsrapporten, dens mål med 

mere. Rapporten skal være færdig medio januar. Signalet fra skolens side mht. at mi-

nimere elevfravær skal være mere tydelig ift. At eleverne mister meget socialt og fag-

ligt ved at holde ferie udenfor skolernes ferier.   

▪ Medarbejdersituationen, sprogklasse mm. 



Pr. 01.01.18 overgår vores talehørerlærere til PPR, hvilket betyder at de skal møde 

tirsdag og torsdag på Rådhuset. De resterende dage møder de på Årby skole.  

Vi har pr. 01.01.18. ansat Fritz Raae som bl.a dansklærer i 4.klasse. Fritz har stor erfa-

ring, og vi glæder os til samarbejdet.  

▪ Evt. 

 

 


